

Date: 4th September, 2025.

Subject: Child Rights Protection Awareness Workshop.

Dear Parents,

The school is pleased to invite you to attend an online awareness workshop on: "Child Rights Protection", which will be held on Monday, 8th September 2025, from 02:30 PM to 03:30 PM via Microsoft Teams:

Meeting ID: 313 853 639 722 2

Passcode: xJ6MK2J9

Workshop Objectives:

- Raise parents' awareness about children's rights according to national legislation.
- Introduce parents to the key provisions of Wadeema's Law (Federal Law No. 3 of 2016 concerning Child Rights).
- Highlight the family's role in protecting children from all forms of abuse, neglect, and exploitation.
- Emphasize the importance of cooperation between the school and families in providing a safe and supportive environment for children.

Wadeema's Law affirms the child's right to care, protection, education, health, and living in a safe environment, in addition to safeguarding children from any violations that may affect their physical, psychological, or social development.

We look forward to your active participation in this important workshop to promote a culture of child protection and ensure children's well-being. The Teams link will be shared with you soon.

Yours Sincerely,

Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: ورشة توعوية لقانون حماية الطفل.

يسر المدرسة دعوتكم لحضور ورشة توعوية عن بعد بعنوان: "حماية حقوق الطفل"، وذلك يوم الإثنين الموافق 8 سبتمبر 2025، في تمام الساعة 02:30 ظهراً حتى 03:30 عصراً، عبر منصة مايكروسوفت تيمز.

رقم الاجتماع: 313 853 639 722 2

كلمة السر: xJ6MK2J9

أهداف الورشة:

- تعزيز وعي أولياء الأمور بحقوق الطفل وفقاً للتشريعات الوطنية.
- تعريف أولياء الأمور بأهم مواد قانون وديمة (القانون الاتحادي رقم 3 لسنة 2016 بشأن حقوق الطفل).
- توضيح دور الأسرة في حماية الطفل من جميع أشكال الإساءة والإهمال والاستغلال.
- إبراز أهمية التعاون بين المدرسة والأسرة في توفير بيئة آمنة وداعمة للأطفال.

جاء قانون وديمة ليؤكد على حق الطفل في الرعاية والحماية، والتعليم، والصحة، والعيش في بيئة آمنة، بالإضافة إلى حمايته من أي انتهاكات قد تؤثر على نموه الجسدي أو النفسي أو الاجتماعي.

نأمل منكم المشاركة الفاعلة في هذه الورشة المهمة لتعزيز ثقافة حماية الطفل وضمان رفاهيته. وسيتم تزويدكم برابط الحضور في وقت لاحق.

نتطلع إلى حضوركم، شاكرين لكم حسن تعاونكم.